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I. Opinia Rady na temat "Planu Naukowo-Badawczego INPB".

Dyrektor Instytutu prof. dr hab. Janusz Ruszkowski podziękował za uwagi w sprawie planu naukowo 

badawczego uznając je za zasadne. Postanowił dopisać do dokumentu punkt piąty dotyczący rozwoju 

dyscypliny nauki o bezpieczeństwie. Ponadto Dyrektor INPB zmienił nazwę punktu trzeciego na: „zasady 

nadzoru i narzędzia wsparcia realizacji zadań ewaluacyjnych przez pracowników akademickich Instytutu”. 

Prof. dr hab. Janusz Ruszkowski stwierdził, że prosił Kierowników Katedr i Przewodniczącego Rady 

Naukowej o ewentualne uwagi do planu jeszcze przed poprzednim posiedzeniem, jednak nie otrzymał 

informacji zwrotnej. Dr hab. Renata Podgórzańska. prof. US stwierdziła, że doszło do nieporozumienia, gdyż w 

mailu skierowanym do niej nie było informacji dotyczącej konsultacji, a także nie było żadnej prośby o 

przesłanie planu do pracowników jej Katedry. Dr hab. Łukasz Tomczak, prof. US również stwierdził, że nie 

poinformował członków swojej Katedry, gdyż o tym nic wiedział. Dr hab. Marzenna Giedrojć. prof. US 

zauważy ła, że należy wy pracować zasady lepszej komunikacji między członkami Rady Naukowej, Dyrektorem 

i Przewodniczącym Wniosek kierowany do Rady Naukowej został oficjalnie przedstawiony na posiedzeniu 

Rady Naukowej 12.12. br. przez za-cę Dy rektora INPB dr Tomasza Czapiewskiego.

Dr hab. Renata Podgórzańska. prof. US prosi, aby Instytut jednakowo traktował obie dyscypliny tj. politologię i 

bezpieczeństwo. Ponadto prosi o dopisanie do punktu piątego zapisu o podjęciu działań na rzecz ewaluacji 

nauk o bezpieczeństwie. Z tym zapisem zgadzają się wszy scy zgromadzeni.

Dyrektor podjął dyskusję nt. czasopisma wydawanego przez Instytut. Twierdząc, że nie powinien ukazywać go 

w planie, gdyż finansowanie nie znajduje się w jego kompetencjach. Dr hab. Marzenna Giedrojć. prof. US 

prosi, w ięc o zapis dotyczący podjęcia starań o podtrzymanie cyklu wydawniczego czasopism afiliowanych 

przez INoPiB. Prof. dr hab. Janusz Ruszkowski zgadza się z tym stwierdzeniem i chce dodać do planu punkt 

dotyczący czasopisma.

Głosowanie jawne ws. pozytywnego zaopiniowania planu naukowo badawczego na 2020 rok z 

uwzględnieniem uwag:

Uprawnionych do głosowania: 18

Uprawnionych obecnych: 16

Glosy ZA: 16

Głosy PRZECIW: 0

Głosy WSZYMUJĄCE SIĘ: 0
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